
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 11 de maig de 2017  
Inici:  21:00 h 
Fi: 22:45 h 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari  
 
Assistents: 
 
Presidenta :   M. Helena Lagarda Planas 
 
Vicepresidenta : Anaïs Medina Terradas  particular  

 Joaquim Pagès Oliver  particular 
 Berta Martín Garcia  particular 
 Jofre Jovellar Ortega  particular 
 Jordi Comajuan Brutau  particular 
 Jordi Gómez Barrero  particular 
 Manuel Valle Corrales  particular 
 Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
 Joan Ridorsa Juhé   “ “ 
 

Secretària:  Àngels Berenguer Puig 
 
També assisteixen a la reunió tres persones de La Batllòria en qualitat de públic 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació de la presidenta 
3. Informació de les comissions 
4. Torn obert de paraula 

 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21 h. 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
de la sessió anterior i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

 
2. Informació de la presidenta 
 
La Sra. presidenta recorda que el dia 13 de maig es farà la caminada pels voltants de La 
Batllòria per conèixer les plantes que ens envolten i les seves propietats i convida tothom a fer-
la. 



 

 

 
Seguidament, explica que en breu es farà una reunió tècnica amb Turisme, Espai Pùblic, 
Esports i la Núria Vall·llossera per parlar del Parc del Camí Ral. Cal decidir què s'hi pot fer per 
adequar aquest espai com a zona d'esbarjo (picnic, zona "skate"...). La voluntat és fer-hi un 
parc més complert i podria ser una realitat l'any 2019, atès que cal contemplar-ho en un proper 
pressupost d'inversions. De tota manera, les taules i els banc per la zona de picnic ja es 
podrien posar properament.  
 
Es proposa obrir un procés participatiu per recollir propostes sobre què s'hi pot o què si voldria 
fer i així poder-ho preveure pel proper pressupost municipal. 
 
El dia 11 de juny, aprofitant la Festa de la Gent Gran, es pot fer la inauguració del Parc. 
 
La Sra. Medina comenta que els arbres del parc fa més de 5 anys que no es poden i també 
caldria tallar l'herba del voltant.  
 
A continuació, la Sra. presidenta presenta el nou plànol de La Batllòria per si cal fer-hi alguna 
modificació més.  
 
Es comenta que hi manca senyalitzar les rutes que varen preparar el Sr. Jovellar i el Sr. 
Comajuan.  
 
En aquest sentit, el Sr. Jovellar explica que la proposta de l'ajuntament és començar per la ruta 
més curta (Ruta d'en Roc), perquè la segona (de l'Esperança) passa per terrenys privats i 
encara no disposem de l'autorització corresponent.  
 
Pren novament la paraula la Sra. presidenta per dir que es va fer una reunió amb les entitats 
que actualment tenen l'ús d'una part de l'aulari i se'ls hi va explicar que calia que les entitats 
estiguessin constituïdes, fet que també va lligat a tenir la corresponent assegurança de 
responsabilitat civil. Aquest és una tema important, atès que encara hi ha entitats que no estan 
legalment constituïdes. 
 
També explica que dies enrere es va fer una actuació dins la campanya de civisme a les pistes 
de l'Escola. Els nens i nenes van ajudar a netejar les pistes, juntament amb els Supermonts. 
Els mateixos alumnes faran cartells demanant més civisme i que no s'embrutin les pistes, i es 
farà un collage amb tots els dibuixos en el marc d'una campanya que durarà 15 dies. 
 
3. Informació de les comissions 
 
El Sr. Comajuan comenta que la canalla continua entrant a la Roca Umbert i algun dia algú hi 
prendrà mal. 
 
La Sra. presidenta comenta que ja s'han fet requeriments a la propietat perquè ho tanquin, però 
tornarem a insistir, si cal.  Preguntarem a l'arquitecte municipal què més podem fer.  
 
El Sr. Comajuan proposa que s'instal·lin jocs infantils a la zona del Safareig. Es podrien reciclar 
els del Parc del Camí Ral quan se'n posin de nous allà. 
 
La Sra. presidenta s'ho anota per traslladar la proposta a Espai Públic per tal que jo valorin. 



 

 

 
Tot seguit, pregunta si algú té algun suggeriment a fer pel que fa la circulació del carrer Breda i 
Escoles, on sovint hi ha problemes, sobretot a l'entrada i sortida de l'Escola.  
 
Després de debatre-ho, es decideix deixar-ho tal com està. Si la Policia considera que hi ha 
algun perill pel que fa la circulació, ja farà el que cregui convenient.  
 
El Sr. Ridorsa comenta que el dia 11 de juny es farà la Festa de la Gent Gran. Es farà la 
inauguració del parc del Camí Ral i tot seguit un concert de Gospel, al qual tothom hi està 
convidat.  
 
4. Torn obert de paraula 
 
Una persona del públic pregunta si finalment es podrà col·locar la placa a la Pedra de la Pau. 
 
La Sra. presidenta comenta que finalment les despeses d'arranjar la plaça de la Pedra de la 
Pau les assumirà l'ajuntament i inclou posar flors i col·locar una placa commemorativa. Ara 
caldria demanar quin mida hauria de tenir el text de la placa i preparar-lo. També es posaran 
flors als fanals de l'entrada.  
 
També pregunten si es pot restaurar la passera de l'Àngel.   
 
La Sra. presidenta ho preguntarà a l'àrea de Territori. 
 
El Sr. Jovellar pregunta com està el tema de la pista coberta. Quan està previst que comencin 
les obres? 
 
El Sr. Pagès proposa que es valori la possibilitat de tancar la zona enjardinada de la Pedra de 
la Pau, un cop estigui arranjada, per mantenir-la protegida. 
 
També caldria mirar el pas per la vorera, just davant del forn de pa, que queda molt just. 
 
La Sra. Medina comenta que li han arribar veus que el bus escolar del Soler de Vilardell serà 
més barat que el bus escolar de La Batllòria.  
 
La Sra. presidenta s'ho anota per demanar el cost d'ambdós busos. 
 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:45 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


